
Z Á P I S 

 
ze schůzky výboru ZO VOS FS, 

konané dne 21. 6. 2012 ve 13:00 hod. v zasedací místnosti A333 

 

Přítomni: 337-Božena Nováková, 338-Arnošt Sitek, 339-Věra Hromádková, 340-

Marcela Dluhošová, 345-Markéta Gregušová, 347-Hana Drmolová, 

352- Roman Pavlas, 354-Milan Mihola, 361-Soňa Neustupová 

 

Nepřítomni: 300-Ludmila Staňková, 346-Miroslava Kozelská-omluveny, 

342-Jana Míková 

 

Jednání řídil: Ing. Roman Pavlas, Ph.D. - předseda ZO VOS FS 

 

Program: 1. Informace z aktivu VOS v Praze 

 2. Různé  

  

Body jednání: 

Ad 1): 
 Proběhlo školení z novelizovaného Zákoníku práce. Jednání se zúčastnil náměstek 

ministra (MŠMT) pro vysoké školy – prof. Wilhelm. Podal následující informace: 

 Tvůrčí činnost na vysokých školách jako jedno z kriterií rozdělování finančních 

prostředků – ještě není přesně specifikován její obsah a typy. 

 Financování vysokých škol bude pro příští rok prioritou MŠMT, bude snaha udržet 

v letošní výši. 

 Reforma vysokého školství je v této chvíli novým ministrem pozastavena. MŠMT 

počítá s omezením počtu studujících na VŠ a rušením některých vysokých škol. 

 

Ad 2): 
 Vedení FS připravuje úpravy počtu studijních oborů Bc. i nav. Mgr. studiu a slučování 

kateder. 

 Sociální fond se vyčerpává, bude se jednat s vedením školy o jeho čerpání. 

 Akce OdboryPlus (slevová kreditní karta pro odboráře s bonusem 500,- Kč) startuje 

22. 6. Potvrzení pro zájemce ověřuje předseda ZO VOS. 

 Letos se mohou vyplatit vánoční odměny členům odborů, navrhujeme formu poukázek  

do obch. domu TESCO (osvědčené). S využitím nabídky firmy MaxPharma 

(vitaminové a imunitní přípravky apod.) nepočítáme. 

 Členové schválili návrh odměn pro úsekové důvěrníky. 

 

 

 

 

Zapsala: Božena Nováková 

 

Ověřil:  Ing. Roman Pavlas, Ph.D. 

           Předseda ZO VOS FS 


